



救世軍 港澳軍區
The Salvation Army
 Hong Kong and Macau Command

愛祝福利是封慈善義賣 2021 訂購表格

Share Blessings Red Packet Charity Sale order form

新年伊始，「愛祝福利是封」已預備跟大家一起迎接春節！兩款Superkids造型利是封配上「滿足」祝賀，讓您向親友發放祝福！在祝福親友的同時，新一年亦可以為自己製造驚喜，今年新推「**新年福袋**」，配有三款護膚品及防護用品，總值超過\$50。現只需填妥以下表格，就可以將新年的喜悅及祝福帶給親友及自己。數量有限，訂購從速！

Chinese New Year is coming, **Share Your Blessings Red Packet Sale** is back! These red packets come with Superkids design and auspicious blessings for you to spread the new year blessings with your loved one. You may also buy a Gift Pack for yourself during new year. With the 3 types skincare and protective products. The gifts are valued at above HK\$50. Simply fill in the form and return to Development Department, enjoy the Chinese New Year filled with joy and blessings!

查詢電話 Tel: 2783 2326 傳真 Fax: 2783 0363 電郵 Email: June.Lau@hkm.salvationarmy.org



慈善價	 x10	 x20	 x60
Charity Price	HK\$30	HK\$50	HK\$110

物料 Material : 157g 光粉紙 Glossy Art Paper
 尺寸 Size: 9cm(W) x 17cm (H)



慈善價
 Charity Price **HK\$50**

禮品總值超過 HK\$50
 The gifts are valued at above HK\$50



WWW.SALVATIONARMY.ORG.HK



2783 2323



2783 0363



救世軍 THE SALVATION ARMY HONG KONG & MACAU COMMAND



訂購方法 Order Method

於2021年2月12日(五)前填妥以下表格，將存款存到以下其中一個救世軍銀行戶口。已填妥的訂購表格及存款收條正本請電郵到ds@hkm.salvationarmy.org或傳真到2783-0363。

Please deposit your donation in The Salvation Army's account listed below, and return the completed order form together with the bank in slip via email ds@hkm.salvationarmy.org or fax: 2783-0363 on or before 12th February 2021 (Friday)

訂購資料 Order Information

	訂購數量 No. of Packs	金額 Amount
1. 利是封 10個 Red Packets (10pcs) 每包\$30/per pack 單價Each @\$3		港幣HK\$ _____
2. 利是封 20個 Red Packets (20pcs) 每包\$50/per pack 單價Each @\$2.5		港幣HK\$ _____
3. 利是封 60個 Red Packets (60pcs) 每包\$110/per pack 單價Each @\$1.8		港幣HK\$ _____
4. 新年福袋 Lai See Appeal Gift Pack 每個\$50 / each		港幣HK\$ _____
	總額 Total	港幣HK\$ _____

取貨方式 Pick Up

- 黃埔家品店 Whampoa Family Store 灣仔家品店 Wanchai Family Store
 荃灣家品店 Tsuen Wan Family Store 油麻地救世軍總部 The Salvation Army Headquarter
 順豐速遞 (需支付運費) SF Courier (Freight Collect)

* 於確認付款後的五個工作天內，收到由救世軍發出的「確認電郵」，貨品於七個工作天內送至自取地點

The Salvation Army will send out a confirmation email 5 working days after receiving the payment. The product will be delivered to designated location for self pick-up with 7 working days.

聯絡人資料 Contact Person Information

姓名 _____ 公司/機構名稱 _____
 Name: _____ Name of Corporate: _____

電話 Tel : _____ 電郵 Email : _____

地址 Address: _____



銀行戶口 Bank Account:

匯豐銀行 HSBC

168-225530-001

中國銀行(香港)

012-878-1-061887-6

Bank of China (Hong Kong)